
Zápisnica 01 – 2022 
zo zasadnutia Akademického senátu Drevárskej fakulty 

konaného dňa 2. júna 2022 
 
 
 
 

Prítomní:  doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD., prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD., Mgr. Elena 
Farkašová, ArtD., doc. Ing. Jozef Gáborík, CSc., prof. Ing. Ivan Klement, CSc., 
Ing. Jarmila Klementová, PhD, .doc. PaedDr. Ľuboš Krišťák, PhD., Ing. Denisa 
Lizoňová, ArtD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., doc. Ing. Ján Parobek, 
PhD., Ing. Ľubica Slašťanová, Ing. Roman Soyka, PhD., doc. Ing. Martin 
Zachar, PhD., Monika Ratkovská, Michaela Šuhajdová, Bc. Ivan Strmý, Ing. 
Rozália Vaňová 

Ospravedlnení:    Bc. Simona Hanesová 

Neprítomní: Lucia Trnkócyová  

  Hostia:  prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD., Ing. Adrián Banski, PhD., Ing. Anna 
Hazlingerová 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice 
4. Kontrola uznesení 
5. Výročná správa o činnosti DF za rok 2021 
6. Výročná správa o hospodárení DF za rok 2021 
7. Návrh rozpočtu DF na rok 2022 
8. Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre všetky stupne štúdia 
9. Voľba volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF 
10. Rôzne 
11. Návrh uznesení 
12. Záver. 
 
 
 
K bodu 1: Otvorenie. 
 

 Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc. Na 
základe počtu prítomných členov AS DF (17) konštatoval, že AS DF je uznášania 
schopný, zároveň predstavil a privítal novozvolených členov senátu z radu študentov: 
Moniku Ratkovskú, Michaelu Šuhajdovú, Ing. Rozáliu Vaňovú. 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF. 



 

 Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania a požiadal členov 
senátu DF o jeho pripomienkovanie. Hlasovalo sa o programe v pôvodnom znení. 

 

Výsledky hlasovania:  
Za: 17                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 
 
K bodu 3: Voľba návrhovej a volebnej komisie a verifikátorov zápisnice. 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na členov návrhovej komisie v zložení: doc. Ing. 
Miroslava Mamoňová, PhD., Ing. Ľubica Slašťanová. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 15                 Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice : doc. Ing. Ivetu Čabalovú, 
PhD., Ing. Romana Soyku, PhD. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 15                  Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. 
Miroslava Mamoňová, PhD., Ing. Ľubica Slašťanová. 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice: doc. Ing. Ivetu 
Čabalovú, PhD., Ing. Romana Soyku, PhD. 
 
K bodu 4: Kontrola uznesení. 
 

 Predseda AS DF skonštatoval, že z posledného zasadnutia AS DF, konaného dňa 
27.10.2021, resp. predchádzajúcich zasadnutí nevyplynuli z uznesení žiadne úlohy. 

 
 
K bodu 5: Výročná správa o činnosti DF za rok 2021. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF, prof. Ing. Jána Sedliačika, PhD., o prednesenie 
výročnej správy o činnosti DF za rok 2021. 

 Správa o činnosti DF za rok 2021 bola zaslaná členom AS DF, bola odprezentovaná na 
zasadnutí AO DF 2.6.2022 a bola už schválená Kolégiom dekana aj Vedeckou 
a umeleckou radou DF TUZVO. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu k predloženému materiálu, v ktorej nezazneli žiadne 
relevantné pripomienky. 



 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 5 a požiadal o hlasovanie k výročnej správe 
o činnosti DF za rok 2021. 

 
Výsledky hlasovania:  
Za: 17                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Výročnú správu o činnosti DF za rok 2021. 
 
K bodu 6: Výročná správa o hospodárení DF za rok 2021. 
 

 Predseda AS DF požiadal vedenie Drevárskej fakulty o prednesenie výročnej správy 
o hospodárení DF za rok 2021. 

 Správa o hospodárení DF za rok 2021 bola zaslaná členom AS DF a bola aj  
odprezentovaná na zasadnutí AO DF 2.6.2022. Podrobnejšie informácie na zasadnutí 
AS DF odprezentovala tajomníčka DF, Ing. Anna Hazlingerová.  

 Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD., ktorý  
vyzdvihol komplexnosť a plnohodnotnosť predloženej správy a skonštatoval, že všetky 
pripomienky boli do správy zapracované. Následne ju odporučil na schválenie. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu. Do diskusie sa zapojil doc. Parobek, ktorý sa zaujímal, 
či nie je možné pokryť deficit na mzdy z projektu Lignopro. Dekan DF vysvetlil, že 
prostriedky z tohto projektu sú presne viazané (zariadenie a infraštruktúra, odmeny, 
postdoktorandské pozície a pod.) a toto použitie nie je možné. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 17                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil výročnú správu o hospodárení za rok 2021. 
 
K bodu 7: Návrh rozpočtu DF na rok 2022. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie návrhu rozpočtu DF na rok 2022. 

 Dekan DF uviedol, že predkladaný návrh rozpočtu je vypracovaný v súlade 
s metodikou rozdelenia dotácie a rozpočtu TUZVO a následne požiadal 
o prezentovanie návrhu rozpočtu tajomníčku DF, Ing. Annu Hazlingerovú. 

 Tajomníčka DF predstavila členom AS DF návrh rozpočtu DF na rok 2022. Informovala 
o nepriaznivej situácii, kde v rámci rozpočtu prideleného DF vznikol deficit  v pokrytí 
miezd. Jedným z faktorov, ktoré to ovplyvnili, bola aj metodika rozdeľovania rozpočtu 
v rámci TU, voči ktorému vedenie fakulty vznieslo námietky, ale tie boli len čiastočne 
akceptované. Chýbajúce finančné prostriedky bude potrebné vyriešiť vhodnými 
racionalizačnými opatreniami. 

 Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD., ktorý 
odporučil návrh rozpočtu schváliť.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej nezazneli žiadne podstatné pripomienky . 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  



Za: 17                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 
Akademický senát DF schválil návrh rozpočtu DF na rok 2022. 
 
K bodu 8: Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre všetky stupne štúdia. 
 

 Predseda AS DF požiadal vedenie DF o predstavenie materiálov týkajúcich sa pravidiel 
a podmienok prijatia študentov na štúdium na DF na akademický rok 2023/2024. 

 Prodekan Ing. Adrián Banski, PhD. stručne predstavil prekladané materiály, v ktorých 
nenastali žiadne podstatné zmeny.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej nezazneli žiadne podstatné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 8. a požiadal členov senátu o hlasovanie 
postupne k jednotlivým stupňom štúdia. 

 
 
Výsledky hlasovania 1. st. štúdia:  
Za: 17                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
Výsledky hlasovania 2. st. štúdia:  
Za: 17                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
Výsledky hlasovania 3. st. štúdia:  
Za: 17                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

 
Akademický senát DF jednomyseľne schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre 
všetky stupne štúdia pre akademický rok 2023/2024.  
 
K bodu 9: Voľba volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF  

 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., zdôvodnil senátu potrebu vytvorenia 
volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF, ktoré by sa mali 
uskutočniť v júni 2022 pre 3. stupeň štúdia a na jeseň 2022 pre 2. aj 3. stupeň štúdia. 
Na základe diskusie bol vytvorený návrh volebnej komisie pre doplňujúce voľby 
v zložení: predseda- Ing. Denisa Lizoňová, ArtD., členovia – Bc. Ivan Strmý, Monika 
Ratkovská. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 17                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 
Akademický senát DF  zvolil volebnú komisiu pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS 
DF v zložení: predseda- Ing. Denisa Lizoňová, ArtD., členovia – Bc. Ivan Strmý, Monika 
Ratkovská. 
 
K bodu 10: Rôzne 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., zahájil diskusiu k bodu rôzne. 



 V diskusii vystúpila Monika Ratkovská, ktorá sa zaujímala o spôsoby prezentácie 
Drevárskej fakulty na pôde stredných škôl, za účelom propagácie  a náboru študentov 
na štúdium.  

 Dekan  DF, prof. Ing. Ján sedliačik, PhD., oboznámil členov senátu o krokoch, ktoré 
vedenie fakulty v spolupráci s jednotlivými katedrami podniká k zviditeľneniu DF  
a propagácii štúdia na DF.  Posledné obdobie, ovplyvnené pandémiou COVID 19, 
čiastočne narušilo informačné toky, hlavne po kontaktnej stránke, ale v súčasnej dobe 
sa marketingové aktivity znova obnovili. 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., ukončil diskusiu k bodu rôzne. 
 

 
K bodu 11: Návrh uznesení. 
 

 Predseda AS DF požiadal členov návrhovej komisie o prednesenie uznesení. 

 Návrh uznesení z rokovania AS DF predniesla doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD. 
K navrhnutému uzneseniu neboli od členov AS DF podané žiadne doplňujúce, alebo 
pozmeňujúce návrhy. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o schválenie uznesení. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 17               Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
 K bodu 12: Záver.  
 

 Predseda AS DF prof. Ing. Ivan Klement, CSc., poďakoval členom AS DF za účasť na 
zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

 
 
 
Zapísala:     Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. -  tajomník AS DF 
 
Vo  Zvolene, 3.6.2022 
  



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 2. júna 2022 
 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 2. júna 2022: 
 

01-22-01: schválil: 

a) program zasadnutia v pôvodnom znení, 

b) Výročnú správu o činnosti DF za rok 2021, 

c) Výročnú správu o hospodárení DF za rok 2021, 

d) Návrh rozpočtu DF na rok 2022, 

e) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa (Bc.) v 

akademickom roku 2023/2024, 

f) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa (Ing., Mgr. art.) 

v akademickom roku 2023/2024, 

g) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa (PhD., ArtD.) v 

akademickom roku 2023/2024. 

 

01-22-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., Ing. Ľubica 
Slašťanová, 

b) verifikátorov zápisnice: doc. Ing. Ivetu Čabalovú, PhD., Ing. Romana Soyku, PhD., 

c) volebnú komisiu pre doplňujúce voľby do AS DF v zložení : predseda- Ing. Denisa 

Lizoňová, ArtD., členovia- Bc. Ivan Strmý, Monika Ratkovská. 

 

  

verifikátori zápisnice: 

doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD.  ............................................... 

Ing.  Roman Soyka, PhD.   ............................................... 

 

 

prof. Ing. Ivan Klement, CSc., v. r. 


